
Črnovrški kmetje zahtevajo več poštenja
Kljnb številnim novostun in izboljšavam, ki

pronicajo v naše kmetijstvo, kmetje še vedno
ostajajo z marsičem nezadovoljni.

Vsaj tako je bilo čutiti na nedavnem zboru
kmetov na Črnem vrhu nad Polhovim Gradcem,
kjer so kmetje vnovič brez dlake na jeziku stresli
pred predstavnike Gozdnega gospodarstva Ljub-
Ijana, KZ Ljubljana in druge odgovorne službe
vse tegobe, ki so se jira nakopičile v zadnjih letih.

Največji plaz očitkov se je vsul zlasti na direk-
torja GG Ljubljana Vlada Podlogarja, češ da čr-
novrški kmetje še vedno premalo iztržijo za svoj
les ali vsaj ne toliko kot denimo na škofjeloškem
območju; da plačilo lesa zamuja tudi po dva mese-
ca, da je biološka amortizacija postala absolutno
previsoka za kmetov žep in da morajo črnovrški
kmetje često k sodniku za prekrške tudi za malen-
kostno (prepovedano) sečnjo v lastnem gozdu.

»Odslej bomo šli kmetje Čmega vrha na sodni-

jo vsi skupaj, posamično nikoli več!« je bil odlo-
čen kmet in prfedsednik sveta KS Črni vrh Jože
Setnikar, ki je prepričan, da so stari zakon o goz-
dovih izdelali »mestni škrici«, ki niso imeli prave-
ga posluha za kmeta. »Mi s tem zakonom ne
moremo več živeti. Kmetijska zadruga nam še gre
na roke, GG pa ne napravi nič. Če bomo še
naprej plačevali tako visoko biološko, enostavno
ne bomo preživeli. Kje pa je elektrika, prispevek
za pokojninsko-invalidsko zavarovanje in drugo?
Bojimo se, da bomo kmalu imeli svoje Ko-
sovo...«

Na zboru kmetov je tekla beseda tudi o razvoju
samega kmetijstva v kraju, kjer je direktor KZ
Ljubljana Jože Tanko pojasnil najnovejši sveženj
ukrepov in drugih koristnih izboljšav, ki jih bodo
deležni tiidi hribovski kmetje.
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